
 
 
 

Vergaderdatum MR: 18 september 2023 
 

MR-vergaderingen 2023-2024 

Datum onderwerp 

18 sept - Concept / integratie 

20 nov - Concept / integratie  

15 jan - Concept / integratie 

4 mrt - Concept /integratie 
- Begroting 

15 april - Concept/integratie 
- Schoolgids 
- Begroting 
- Jaarplan 
- Verkiezingen 

10 juni - Concept / integratie 

 
Aanvangstijdstip: 19.30 uur 
Streefeindtijd:  21.00 uur 
Notulant:  Ingrid 
Aanwezig:   Ilse, Rianne, Corinne, Helmine, Ester, Mirella, Eefje, Ingrid 
 

Agenda 
 

 Agendapunt Te 
behandelen 
door: 

Opmerking/bijlage 

1.  Opening Ilse Ilse heet iedereen welkom, vooral aan 
Rianne, Corinne, Mirella en aan Eefje 
Kort voorstelrondje nieuwe leden. 

2.  Notulen  03-07-2023 Iedereen Notulen worden goed gekeurd. 

3.  Integratie beide locaties Team Hoe is de start verlopen 
Zowel in de onder-als bovenbouw is 
de integratie goed verlopen. Kinderen 
die eerst minder aansluiting hadden 
hebben nu wel een maatje gevonden. 
Ook de ouders merken dat het beter 
gaat dan vorig jaar, toen waren de 
locaties nog gescheiden, nu is het één 
geheel. 
Is het mogelijk om een filmpje te 
maken dat ouders een beeld hebben 
hoe rustig het is?  In MT is al 
besproken om ouders evt. 
gelegenheid te geven om eens te 
komen kijken op een kijkochtend.  



4.  Toetsverklaring Ri&E Helmine Ter kennisgeving / zie bijlage 
Alles is goed gekeurd door de 
keurmeester. 

5.  Mededelingen directie Mirella Mirella is rustig gestart, loopt 
regelmatig rond. Gestart met 
kennismakingsgesprekken. Heeft 
eraan moeten wennen dat haar 
kantoor  boven is  en dit zijn 
ondertussen flexplekken geworden. 
Mirella gaat ook beneden werken. 
Mirella vindt het een fijn gebouw met 
een team die een kant op wil om er 
iets moois van te maken. 
-Vanuit Prodas keuze gemaakt om 
met alle scholen een schoolplan te 
maken voor vier jaar.  Prodas heeft 
een nieuw strategisch beleidsplan en 
vandaar dat de keuze gemaakt is om 
met alle scholen een nieuw 
schoolplan te maken. 
-Mirella is begonnen met een 
jaarplan, dit was er nog niet. 
-Mirella is samen met Nicole en 
Bregje MT, de IB-ers Suzanne en 
Helmine  en Ester vanuit formatief 
handelen zitten er ook bij. Dit om de 
lijntjes vanuit het team kort te 
houden. 

6.  Bus gymles Ilse We zijn een gezonde school, waarom 
gaat groep 7 en 8 met de bus naar de 
gymles?  Er zijn een paar kinderen die 
niet mobiel genoeg zijn om te fietsen. 
Je kunt niet een aantal lln. laten 
fietsen en de rest met de bus, want er 
moet altijd een leerkracht bij zijn.  

7.  Data uitstroomgegevens Ilse Worden uitstroomgegevens 
bijgehouden en zien we een verschil 
met voor Corona? Dit staat in de 
schoolgids.  We zien met alle 
Prodasscholen een lichte daling, dit is 
nog geen zorgelijke daling, we zitten 
nog boven het landelijk gemiddelde. 
We kijken specifiek per groep naar 
wat heeft jouw groep nodig. 

8.  Punten dit schooljaar Iedereen Zijn er punten die we dit jaar willen 
bespreken, naast de standaard 
dingen? 



MR-reglement en huishoudelijk 
reglement bespreken. Ilse kijkt na of 
ze deze nog heeft. 
Vanaf de volgende MR-vergadering 
sluit Mirella aan het begin van de 
vergadering aan en vergaderen we 
daarna zonder directie. 

9.  GMR Ingrid -Met ingang van dit schooljaar nieuwe 
voorzitter Ruud Driessen 
-GMR heeft ingestemd met 
bestuursformatieplan 
-26 oktober thema-avond GMR. 
Helmine, Rianne, Corinne, Mirella en 
Ingrid gaan daar namens de MR naar 
toe. 

10.  Afscheid MR ouders Ilse Bedankt! 
Ilse heeft een afscheidswoordje en 
bedankje voor de aftredende leden. 

11.  Rondvraag Iedereen -Ester heeft tijdens de 
afstemmingsgesprekken een vraag 
gekregen over schoolmaaltijden. 
-Je kunt als school aanmelden en dan 
een soort strippenkaart dat ouders 
eten kunnen kopen. 
-Schoolfruit is ook een optie. We 
zouden eens kunnen onderzoeken of 
een supermarkt /Moors 
paprikakweker iets kunnen betekenen 
in schoolfruit. 
-Hoeveel kinderen kunnen er in ons 
schoolgebouw?  266 lln.  We hebben 
nu 226 lln. 
-Mogen de kinderen van groep 3 hun 
fruit binnen op eten?  Nee, zij eten 
het buiten op. 
-De kiss-en ride strook wordt niet 
goed gebruikt, al voor de strook staan 
mensen stil om kinderen uit de auto 
te laten.  We gaan het in de gaten 
houden.  Er zijn ook mensen die daar 
parkeren. 
-Hebben jullie een overdracht over de 
kinderen met de nieuwe leerkracht? 
Ja. 
-Gebruiken jullie ooit mensen van 
buitenaf?  Ja, Rots en Watertraining, 
gepensioneerde fysiotherapeut, Mad 



Sciende, mensen vanuit 
ExpteriseNetwerkProdas. 
-Mirella is ad interim directeur.  
Er moet een traject opgestart worden 
voor een nieuwe directeur. De 
oudergeleding gaat met Mischa een 
gesprek voeren op 11 oktober over de 
procedure opstarten nieuwe 
directeur.  
De MR heeft toen bekend werd dat 
Maarten ging stoppen als directeur 
een profielschets gemaakt. 

12.   Sluiting Ilse  Ilse sluit de vergadering. 

 


